
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

   
 

 
 

Protokoll 3/08 

 

 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: torsdag 13. mars 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 56 53  
 
 
Møteleder: Torunn K. Husvik (A)  
   
Tilstede: Stian Oen (SV) 

Hans Petter De Fine (R) 
Mona H. Grønlie (V) 

 

   
Forfall: Rune Aale-Hansen (H)  
   
Som vara møtte: Lars-Erik Becken (H)  
   
I tillegg møtte: Remi Padoin (F) 

Tone Frønes 
 

   
Møtesekretær: Runa Sørlie Rekstad  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Godkjent 
 
Eventuelt 
Tone Frønes orienterte om følgende saker: 

• Det ble delt ut et notat med forslag til rutine for behandling av saker som er forsinket 
til hovedutsending til bydelsutvalgets møte, og dermed ikke blir behandlet politisk 
innen frist gitt av ekstern instans. Følgende forslag ble bifalt: 

o Bydelsadministrasjonen utformer et høringsforslag basert på faglige 
vurderinger og skjønn. Dette vil bli oversendt gjeldende instans som en 
administrativ sak.  

o Saken blir så behandlet i det neste møte i bydelsutvalget, og eventuelle 
korrigeringer i forhold til vedtaket, eller nye forslag, vil bli ettersendt som 
politisk vedtak. 
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• Framdrift på følgende barnehagesaker: Lille Bislet, Akersveien, Marienlyst, Idioten, 
og mulig prosjekt på Adamstua. 

• Bydelsdagen blir 14. juni. Ledelsen i bydelsadministrasjonen kommer til å ha en egen 
stand. 

• Planinitiativ for Blindernveien 6. Det har kommet mange innspill, og disse er til dels 
motstridende. Det ble noe usikkerhet rundt hva som er gjeldende rutine ved slike 
tilfeller, dette blir sjekket. 

• Status for innføring av pc-ordning. Enkelte folkevalgte har verken gyldig adresse eller 
telefon, og det er en forutsetning at alle blir kontaktet før bydelen kan gå til innkjøp av 
utstyr. Partilederne vil få liste over hvem dette gjelder for å avklare i egne partier. Det 
kom ønske om ytterligere opplysninger om ordningen, om printer, og tilgang på 
programvare, og hvordan ordningen løses for de som allerede har dekket 
internettilgang fra arbeidsgiver. Dette blir sjekket ut og det blir sendt ut et notat med 
informasjon. 

• Det har kommet forslag om ny sak om Geitmyrsveien 33/Voldeløkken gård. Saken 
blir ikke fremmet i bydelsutvalget, dette på bakgrunn av tidligere vedtak om ønske om 
fredning av området. 

• Antall barn i bydelens barneparker, antallet som tilhører egen bydel og andre bydeler. 
Dette etter et tidligere ønske fra Rune Aale-Hansen (H). 

• Bydelsutvalget sak 17/08 ”Om reversering av bestiller-utførermodellen”, behandlet 
26. februar. Punkt 5 ble protokollført som vedtatt i følge tilleggsforslag fra (H), selv 
om bydelsdirektøren i BU-møtet orienterte om alternativ måte å løse dette på. 
Arbeidsutvalget foreslo at bydelsdirektøren i neste møte i bydelsutvalget redegjør for 
hvordan hun tolker vedtaket. 

• Bydelsutvalgets sak 19/08 ”Årsmelding 2008 for Bydel St. Hanshaugen”. I vedtaket er 
det to feil, ved en administrativ glipp refereres det til årsstatistikken, dette må rettes. I 
tillegg står det at saken ble tatt til orientering, men den skulle godkjennes. Voteringen 
i møtet var enstemmig for bydelsdirektørens forslag, så dette er en feil. Protokollen 
blir endret til bydelsdirektørens forslag. 

• I annonsen om bydelsutvalgets møte 25. mars har noen av sakene fra forrige BU-møte 
kommet med på sakslisten, noe som er feil. Det utsendte sakskartet er korrekt. Det 
legges ut en kort beskjed om feilen på bydelens internettsider. 

 
Stian Oen tok opp at det i protokollen fra siste møte i bydelsutvalget er en uklar formulering i 
vedtaket i sak 16/08. Dette blir tatt opp bydelsutvalgets møte 25. mars. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 10 /08  Protokoll fra AU-møte februar 2008 
Sak 11 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komiteer 
Sak 12 /08  Saker til behandling neste møte 
Sak 13 /08  Rikspolitiske bestemmelser om kjøpesentre - Oslo kommunes uttalelse 
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Sak 10 /08  Protokoll fra AU-møte februar 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Angående saker til neste BU-møte tok Stian Oen opp at saker som av AU blir foreslått satt på 
dagsorden, også blir med i vedtaksteksten, selv om de ikke skal behandles neste møte. 
Torunn K. Husvik presiserte at når representanter får godkjent saker til bydelsutvalget, bør det 
sendes en e-post til bydelen med noe utfyllende informasjon om hva det er ønskelig at saken 
skal inneholde. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Angående saker til neste BU-møte tok Stian Oen opp at saker som av AU blir foreslått satt på 
dagsorden, også blir med i vedtaksteksten, selv om de ikke skal behandles neste møte. 
Torunn K. Husvik presiserte at når representanter får godkjent saker til bydelsutvalget, bør det 
sendes en e-post til bydelen med noe utfyllende informasjon om hva det er ønskelig at saken 
skal inneholde. 
 
For øvrig godkjent. 
 

 Sak 11 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komitee r 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 
Oppvekst- og kulturkomiteen:  
Sak 13/08: Det er noe villedende bruk av navn på sted for plassering av ny barnehage. 
 
Helse og sosialkomiteen:  
Sak 17/08: Det står at Høyre fremmet forslag uten at representanten fra Høyre var tilstede. 
Sak 22/08 Her ble det gjort en avklaring i møtet som ikke fremkommer i protokollen. Det er 
ønske om at slike ting fremkommer av protokollen. 
 
Ungdomsrådet:  
Politisk representant møter ikke. Det blir utnevnt ny representant i neste møte i 
bydelsutvalget. 
 
Miljø og byutviklingskomiteen:  
Det ble tatt opp rutiner for avlysning av møter og informasjon rundt dette. 
 
Votering:  
Tatt til orientering 
 
Vedtak: 
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Oppvekst- og kulturkomiteen:  
Sak 13/08: Det er noe villedende bruk av navn på sted for plassering av ny barnehage. 
 
Helse og sosialkomiteen:  
Sak 17/08: Det står at Høyre fremmet forslag uten at representanten fra Høyre var tilstede. 
Sak 22/08 Her ble det gjort en avklaring i møtet som ikke fremkommer i protokollen. Det er 
ønske om at slike ting fremkommer av protokollen. 
 
Ungdomsrådet:  
Politisk representant møter ikke. Det blir utnevnt ny representant i neste møte i 
bydelsutvalget. 
 
Miljø og byutviklingskomiteen:  
Det ble tatt opp rutiner for avlysning av møter og informasjon rundt dette. 
 
For øvrig tatt til orientering. 
 

 Sak 12 /08  Saker til behandling neste møte 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 

• Sak om Familiesenter 
• Sak om Oslo Vikings 
• Tildeling av frivillighetsmidler 
• Handlingsplan for Lokal Agenda 21 
• Intern høring av byøkologisk program 2008-2024 
• Rapport fra 2007 om saksbehandling av skjenkebevillinger, etter Alkohollovens §1-7 

(bydelens ansvar som lovpålagt høringsinstans for søknader fra bydelen og sentrum). 
• Status barnehager: Geitmyra gård, Idioten, Akersveien 
• Samarbeid med private barnehager 
• Sak om Omsorg+  
• Sak om Brukerråd  
• Bydel St. Hanshaugen som lærebedrift 2008-2011 
• Representanter til driftsstyrer – forslag til søknad 
• Muligheter for å styrke rådenes innflytelse 
• Månedsrapportering 

 
Stian Oen fremmet ønske om følgende saker: 

• Sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede i bydelen  
• Sak om fremdrift ved Knud Knudsens plass, status etter tidligere vedtak  

 
Torunn K. Husvik fremmet følgende saker: 

• Tiltaksplan for å bedre boforhold i kommunale boliger i bydelen 
• Oversikt over hva som gjøre i bydelen på området klima og miljø, som et forarbeid til 

en klimahandlingsplan 
• Sak om stativ for plakatopphenging 
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Stian Oen fremmet ønske om følgende saker senere i vår: 
• Oppfølgingssak om deltakende budsjettering 
 

Votering:  
Tatt til orientering 
 
Vedtak: 

• Sak om Familiesenter (BU, OKK) 
• Sak om Oslo Vikings (BU, OKK, UR) 
• Tildeling av frivillighetsmidler (BU, OKK) 
• Handlingsplan for Lokal Agenda 21 (BU, MBK) 
• Intern høring av byøkologisk program 2008-2024 (BU, HSK, MBK) 
• Rapport fra 2007 om saksbehandling av skjenkebevillinger, etter Alkohollovens §1-7 

(bydelens ansvar som lovpålagt høringsinstans for søknader fra bydelen og sentrum). 
(BU, HSK) 

• Status barnehager: Geitmyra gård, Idioten, Akersveien (BU, OKK) 
• Samarbeid med private barnehager (BU, OKK) 
• Sak om Omsorg+  (BU, HSK, ER) 
• Sak om Brukerråd (BU, HSK, OKK, ER, RFF, UR) 
• Bydel St. Hanshaugen som lærebedrift 2008-2011 (BU, OKK, HSK) 
• Representanter til driftsstyrer – forslag til søknad (BU) 
• Muligheter for å styrke rådenes innflytelse (BU, ER, RFF, UR) 
• Månedsrapportering (BU) 
• Sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede i bydelen (BU, 

RFF, HSK, MBK, OKK) 
• Sak om fremdrift ved Knud Knudsens plass, status etter tidligere vedtak (BU, MBK) 
• Tiltaksplan for å bedre boforhold i kommunale boliger i bydelen (BU, HSK) 
• Sak om stativ for plakatopphenging (BU, MBK) 

 
Sak til maimøte: 

• Oppfølgingssak om deltakende budsjettering (BU, MBK)  
• Oversikt over hva som gjøre i bydelen på området klima og miljø, som et forarbeid til 

en klimahandlingsplan (BU, ER, UR, RFF) 

 Sak 13 /08  Rikspolitiske bestemmelser om kjøpesen tre - Oslo 
kommunes uttalelse 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

1. Det bør være begrensninger på tetthet av kjøpesentre i indre by. 
 

2. Det bør gjøres behovsvurderinger i forhold til eksisterende sentre og forretninger i 
nærområdet før anleggelse av et nytt senter. 

 
3. Det bør legges stor vekt universell utforming og gode muligheter for sykkelparkering 

ved etablering av kjøpesentre i byene. 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Mona Grønlie (V) 
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Nytt punkt 4: Det bør ikke bygges parkeringsanlegg i tilknytning til eventuelt nye kjøpesentre 
innenfor Ring1. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: Enstemmig vedtatt 
Tilleggsforslag fra Mona Grønlie: Vedtatt mot en stemme (H) 
 
Vedtak: 

1. Det bør være begrensninger på tetthet av kjøpesentre i indre by. 
2. Det bør gjøres behovsvurderinger i forhold til eksisterende sentre og forretninger i 

nærområdet før anleggelse av et nytt senter. 
3. Det bør legges stor vekt universell utforming og gode muligheter for sykkelparkering 

ved etablering av kjøpesentre i byene. 
4. Det bør ikke bygges parkeringsanlegg i tilknytning til eventuelt nye kjøpesentre 

innenfor Ring1. 


